
   
  

Referat af ordinær Generalforsamling 2024 

Lørdag den 24. februar 2024 kl. 14.30 a=oldtes ordinær Generalforsamling  

i Frivillighedscenter Hillerød 

Dagsorden 

1. Velkomst ved formanden og valg af dirigent. 

2. Valg af referent og stemmetæller. 

3. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning :l drø<else og godkendelse. 

4. Fremlæggelse af regnskab for 2023. Regnskabet vil blive udleveret på mødet. 

5. Indkomne forslag. 

6. Kredsens frem:dige virke, herunder budget for 2024, som vil blive udleveret 
på mødet. 

7. Valg af 3 medlemmer :l bestyrelsen for 2 år: Annelise Jensen og Janni Bache 
modtager gerne genvalg. Janne B. Sørensen genops:ller ikke. 

8. Valg af 2 suppleanter for 1 år.  

9. Eventuelt. 

1. Velkomst ved formanden og valg af dirigent 

Formand JeEe Thaarup bød velkommen, takkede de fremmødte for deltagelse og 
foreslog, at vi holdt 1 minuts sIlhed, for dem vi har mistet i årets løb. 

Formanden foreslog Jørgen Rasmussen (JR) som dirigent. Jørgen Rasmussen blev 
valgt Il dirigent. 

Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at Generalforsamlingen var reMdigt 
og lovligt indvarslet og dermed beslutningsdygIg i henhold Il vedtægterne. 

2. Valg af referent og stemmetæller 

Lars Bloch blev valgt Il referent og Il stemmetæller. 

3. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning :l drø<else og godkendelse. 
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Formand JeEe Thaarup fremlagde bestyrelsens beretning for 2023. 

Side 1 af 3 

Da der ikke var bemærkninger Il bestyrelsens beretning, erklærede JR beretningen 
for godkendt. 

4. Fremlæggelse af regnskab 2023. Regnskabet vil blive udleveret på mødet. 

og 6. Kredsens frem:dige virke, herunder budget for 2024, som vil blive udleveret 
på mødet. 

Lars Bloch gennemgik årsregnskab 2023. 

Årsregnskab 2023 udviser et underskud på 13.113 kr. og en egenkapital på 113.422 
kr. 

Da der ikke var bemærkninger Il årsregnskab 2023, konstaterede JR det fremlagte 
årsregnskab 2023 for godkendt. 

JR foreslog, at budget 2024 blev gennemgået eRer godkendelse af regnskab 2023. 

Lars Bloch gennemgik budget 2024, der viser et overskud på 175 kr. 

Da der ikke var bemærkninger Il budget 2024, konstaterede JR budget 2024 for 
godkendt.  

5. Indkomne forslag 

Bestyrelsen havde ingen forslag og der var ikke modtaget forslag fra medlemmer. 

7. Valg af 3 medlemmer :l bestyrelsen for 2 år: Annelise Jensen og Janni Bache 
modtager gerne genvalg. Janne B. Sørensen genops:ller ikke. 

Annelise Jensen og Janni Bache blev genvalgt for 2 år.  

Karen Mikkelsen blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem for én 2-årig periode.  

8. Valg af suppleanter for 1 år.  

Jørgen Rasmussen og Stephan Pedersen blev valgt som suppleanter.   

9: Eventuelt 

Et medlem kom med forslag Il kommende arrangementer – mødes Il en kop kaffe, 
snakker sammen og evt. gå en tur hvor man får snakket sammen uden at arran-
gementet koster mange penge – feks: Hammer Mølle og Flynderup Hus. 
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Formanden takkede Janne Sørensen, der ikke genopsIllede Il bestyrelsen, for det 
store arbejde, hun havde udført som redaktør for kredsbladet. 

Side 2 af 3 

Da der ikke var flere, der ønskede ordet, konstaterede Dirigent Jørgen Rasmussen 
Generalforsamlingen for afsluEet. 

Formand JeEe Thaarup takkede dirigenten.  

 

 

 Dirigent 

Skibby d. 26 Februar 2024
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